

Buletin

e-ISSN: 2600-8289

Rabi'ulawal - Rabi'ulakhir 1444/ Oktober 2022

ACIS

'Bystander Effect'?

**Melazimi Kehidupan Dengan
Amal Soleh' 5**

**Peperangan Fizikal vs Serangan
Biologi & Kimia 7**

**Adat Perkahwinan dalam
Masyarakat Melayu di Malaysia 9**

eISSN 2600-8289



9 772600 828001



Peperangan Fizikal vs Serangan Biologi & Kimia

Oleh:

Husnul Rita Binti Aris

Pensyarah Kanan Akademi Pengajian Islam Kontemporari (ACIS), UiTM Cawangan Negeri Sembilan, Kampus Seremban

Apabila kita memikirkan tentang peperangan, hakikat sebenar peperangan ini terdiri daripada pelbagai jenis. Antaranya terdiri daripada serangan pemikiran, peperangan secara fizikal serta serangan secara biologi dan kimia. Di sini, penulis ingin memberikan contoh-contoh berkaitan jenis serangan atau peperangan terhadap umat Islam yang disedari atau pun tidak sedari sehinggalah kita termasuk ke kancha peperangan tersebut.

Tidak dinafikan bahawa keadaan hari ini, umat Islam banyak mengalami serangan pemikiran tanpa disedari seperti sekularisme, pluralism, saintisme, liberalism dan pelbagai lagi ideologi. Sebagai contoh baru-baru ini di sambutan pesta Halloween yang meriah telah disambut di Riyadh, Arab Saudi. Bandar Boulevard, Riyadh bertukar arena pesta kostum yang disambut pada 30 Oktober lepas. Para pelawat dibenarkan masuk ke Boulevard secara percuma dengan syarat mereka memakai pakaian yang menakutkan. Tujuannya adalah untuk menciptakan suasana yang penuh dengan kegembiraan serta melihat kreativiti warga Saudi yang menyambut perayaan tersebut. Hakikatnya dahulu kerajaan Arab Saudi sangat menjaga kesucian ajaran Islam. Sebarang perkara-perkara yang bertentangan dengan Islam, pasti mereka tidak terima masuk ke tanah Arab Saudi.

Namun, ianya berubah selepas pemerintahan Muhammad bin Salman, pada pandangan penulis beliau banyak membawa masuk perkara-perkara yang bertentangan dengan Islam seperti konsert, wayang, kebebasan membuka aurat dan lain-lain lagi di tanah Arab ini.

Apabila penulis menganalisis, beliau sangat menyokong pemikiran Barat sehingga menolak hujahan-hujahan para ulama' terhadap perkara-perkara yang bertentangan dengan Islam. Ini merupakan salah satu jarum serangan pemikiran yang berlaku di tanah Arab kini.

Maka benarlah apa yang Allah SWT telah memperkatakannya dalam al-Quran berkaitan sifat musuh Islam, firman Allah SWT dalam surah al-Baqarah ayat 120 bermaksud *"Orang-orang Yahudi dan Nasrani tidak akan senang kepada kamu hingga kamu mengikuti agama mereka. Katakanlah: "Sesungguhnya petunjuk Allah itulah petunjuk (yang benar)". Dan sesungguhnya jika kamu mengikuti kemahuan mereka setelah pengetahuan datang kepadamu, maka Allah tidak lagi menjadi pelindung dan penolong bagimu"*

Selain itu, dalam hadith Rasulullah SAW bermaksud *"Sesiapa yang menyerupai sesuatu kaum, maka mereka tergolong dalam golongan itu"* (Hadith Riwayat Abu Daud, no hadith 4031).

Manakala peperangan secara fizikal pula banyak terjadi di negara-negara Islam yang dijajah oleh musuh Islam seperti di Palestin, umat Islam menghadapi peperangan demi peperangan setiap hari. Sebagai contoh tentera Israel berani menyerang umat Islam yang sedang solat Jumaat di masjid al-Aqsa. Ini menjadikan kemarahan kepada umat Islam Palestin untuk melawan balik perbuatan mereka. Selain itu, baru-baru ini 2 orang rakyat Palestin cedera semasa serbuan Israel di timur Baitulmaqdis. Ianya bermula apabila polis Israel menyerbu masuk rumah rakyat Palestin yang bernama Barakat Ouda di bandar al-Azariya telah mencetuskan pertempuran di sekitar rumah itu.

Manakala salah seorang askar Israel cuba melanggar seorang pemuda Palestin semasa pertempuran di sekitar rumah Ouda yang ditembak mati selepas operasi merempuh kereta berhampiran Jericho. (<https://palestinkini.info/>)

Apabila dianalisa, rakyat Palestin telah banyak terkorban dalam peperangan secara fizikal sejak dahulu lagi apabila Israel cuba merampas tanah rakyat Palestin dengan melakukan serangan fizikal, pembunuhan beramai-ramai, menembak rakyat Palestin tanpa tujuan, serangan hendap, mengubah negara Palestin kepada negara Israel secara haram, menguasai kebanyakan tanah rakyat Palestin, seterusnya pengiktirafan oleh Amerika Syarikat terhadap penubuhan negara haram Israel tanpa belas kasihan dan lain-lain lagi. Akhirnya tanah rakyat Palestin hanya tinggal beberapa peratus sahaja dimiliki oleh mereka terutama di Tebing Barat.

Tidak dinafikan bahawa serangan fizikal tersebut amat memeritkan kerana ianya melibatkan senjata fizikal, anggota badan, darah, nyawa dan kematian.

Serangan ketiga adalah melibatkan serangan secara biologi dan kimia. Ini telah dinyatakan oleh World Health Organization (WHO) bahawa senjata biologi dan kimia terdiri daripada mikroorganisma seperti virus, bakteria atau kulat, atau bahan toksik yang dihasilkan oleh organisma hidup dan dibebaskan dengan sengaja untuk menyebabkan penyakit dan kematian pada manusia, haiwan atau tumbuhan.

Agen biologi seperti antraks, toksin, botulinum dan wabak akan menimbulkan masalah kesihatan awam yang sukar menyebabkan sejumlah besar kematian dalam masa

yang singkat. Selain itu, agen biologi yang berkeupayaan membawa penularan sekunder boleh membawa kepada pelbagai wabak. Serangan yang melibatkan agen biologi mungkin meniru kejadian semula jadi, yang mungkin merumitkan penilaian dan tindak balas kesihatan awam. Dalam kes peperangan dan konflik, makmal patogen berisiko tinggi boleh disasarkan, yang mungkin membawa kepada akibat kesihatan awam yang serius dan meluas.

Tambahan lagi, senjata biologi membentuk subset kelas senjata yang lebih besar kadangkala dirujuk sebagai senjata bukan konvensional atau senjata pemusnah besar-besaran, yang juga termasuk senjata kimia, nuklear dan radiologi. Penggunaan agen biologi adalah kebimbangan serius, dan risiko menggunakan agen ini dalam serangan pengganas dianggap semakin meningkat (https://www.who.int/health-topics/biological-weapons/#tab=tab_1).

Ini menunjukkan bahawa jenis-jenis peperangan atau serangan akan dilakukan oleh musuh Islam sama ada secara langsung atau pun secara tidak langsung. Amat perlu seseorang Muslim mempunyai ilmu sama ada ilmu dalam peperangan, ilmu teknologi, ilmu pemikiran, ilmu biologi, ilmu kimia dan lain-lain lagi agar umat Islam tidak ditipu ataupun diperangi tanpa disedari apatah lagi kita berada di fasa akhir zaman ini. Tidak dinafikan, pelbagai ilmu dan teknologi kecanggihan telah dibangunkan oleh pelbagai negara, namun, adakah tujuannya kepada kebaikan atau sebaliknya? Marilah kita fikirkan...